
D. 2020.11.24 Bestyrelsesmøde i Viby-Rosenvang Dagtilbud 

 

 
Hvor:    Teams 
 
            
Hvornår:   D. 24.11.2020 fra kl. 17.15 til kl. 18.30  
   

Hvem:       
Forældrerepræsentanter:  

• Sidse Godske Olsen Børnehuset Grundtvigsvej (formand)     

• Kristian Krämer, Børnehuset Hurlumhejhuset    

• Michelle Thomsen, Børnehuset Fredensvang     

• Signe Roholt, Børnehuset Vidtskue (-) 

• Mie Lundgaard, Børnehuset Vilhelm Becks Vej (-)  

• Louise Lundgaard, Børnehuset Moltkesvej , suppleant ny repræsentant Helle kommer næste 

gang 

• Mette F. H. Mathiasen, DII Tumlehuset  

• Lotte Lind Larsen, Østerbo Vuggestue og Børnehave (næstformand/referent) 

• Mette Engberg-Sønderskov, Vuggestuen Bjørnbaksvej (-) 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

• Gitte (Bjørnbaksvej)  

• Søren (Vilhelm Becks vej) 

• Dorthe (Vidtskue) 

 

Dagtilbudsleder: Lisbeth  

                                   
 

Referat: 

 

Kl. 17.15-17.20 Velkomst og rammesætning.  

 

Kl. 17.20 til 17.45: Bestyrelsens beslutning om ekstern leverandør ved Forældrebetalt frokostordning 

Orientering om aktuel status/v. Lisbeth  

- Konstruktivt og positivt møde med forældrerådet i Tumlehuset 

- Lisbeth har forsøgt at svare på alle indkomne spørgsmål. Nogle er sendt videre til kommunen 

- I går kom skrivelse i e-boks med link til afstemning, aktuelt har 35% af dagtilbuddets forældre stemt.  

- Lisbeth er blevet orienteret om, at der er sendt en skrivelse til Rådmanden, Thomas Meedom.  

- Debatten har været ordentlig og tonen god 

- Konsulenten ved kommunen, der varetager udbuddet har haft kontakt til fødevarestyrelsen for at 

afdække, hvad der lå bag anmærkningerne.  



  

Kl. 17.45 til kl. 18.55:  Pædagogisk læreplan til godkendelse i bestyrelsen.  

Ny dagtilbudslov i 2018 med henblik på at styrke kvaliteten i dagtilbuddene. 

-- Et fælles pædagogisk grundlag for alle dagtilbud i Danmark.  

- Det pædagogiske læringsmiljø er afgørende og skal være til stede hele dagen og hele tiden. 

- Revitalisering af den pædagogiske læringsplan. 

- Revitalisering af Læreplanstemaerne.  

Den styrkede pædagogiske læreplan – lokalt. Punkter valgt ud og danner det fælles pædagogiske grundlag. 

Lisbeth gennemgik ovenstående punkter og gik i dybden. 

Vi er nået dertil, hvor læreplanen er klar til at skal ud og ”leve”. Vigtigt at huske, at den er dynamisk og 

foranderlig. 

Rigtig godt med konkrete praksis eksempler. Fint, at der er eksempler på udmøntning for helle 

aldersgruppen 0-6 år. Det er lykkedes at formidle den hele dag.  

Medarbejdere og forældre kan genkende hverdagen og det som læreplanen afspejler.  

Spørgsmål: Hvordan implementeres læreplanen i dagligdagen? 

Svar: Hver afdeling har evalueret på, hvordan det går med implementeringen af læreplanen. Det er 

forskelligt, hvad der kan være i fokus. Evalueringerne viser dog, at det er vigtigt at have fokus på at komme 

omkring det hele i læreplanen. 

Spørgsmål: Hvordan modtages det af medarbejderne? 

Svar: En ny ramme at tale pædagogik ud fra. Det fungerer fint. Det er godt for medarbejderne, at man er 

bevidst om, hvad det egentlig er, at man skal nå omkring. Der bliver talt om læreplanen ugentligt og der er 

klarhed over, hvad der er målet. 

Spørgsmål: Hvordan formidles det?  

Svar: De faglige fyrtårne kan være med til at facilitere nogle processer og udveksle erfaringer m.v. 

Bestyrelsen godkender læreplanen. 

 

Kl. 18.55 til 19.10:  AULA som kommende kommunikationsplatform  

Der pågår et arbejde med at lave ny hjemmeside. 

Der bliver en fælles portal både for skole og børnehave/vuggestue. AULA 

 

På forsiden skal der stå en kontaktperson fra bestyrelsen medmindre vi genåbner en gammel postkasse, 

der relaterer til formanden. Der er bred enighed om at genåbne den gamle postkasse. Lisbeth undersøger 

om det kan lade sig gøre. 

 

Kl. 19.10-19.25: Lidt nyt fra Dagtilbuddet:  



Ift. Covid19 er der problemer med at opretholde gode læringsmiljøer. Idékatalog er i gang sat. 

Status på budget: 

Samlet set ser det rigtig fint ud. Hvis vi får ”coronakompensation” for det sidste kvartal kommer vi ud med 

plus på kontoen. Alternativt benyttes der tildelte midler. Der er reserveret lidt midler til Molkesvej til 

renovering/læringsmiljøer. Pga. konkurs af entreprenør er forventningen, at disse midler overføres til 

næste år. 

Alt i alt har der været mindre udgifter på driften. 

Der er udfordringer på rekrutteringssiden, hvilket har betydet genopslag ift. pædagogstillinger. 

Min. normeringer: 221kr. mere pr. barn næste år. 

Der skal udarbejdes et høringssvar til udkast til ramme for lokal kvalitetsopfølgning og tilsyn. To 

muligheder: 1. Lisbeth sætter sig mere ind i det og vi indkalder til et møde mere. 2. arbejdsgruppe 

nedsættes og får mandat til at udarbejde et høringssvar. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe bestående af: Gitte, Sisse og Lisbeth. Lisbeth sender forslag til 

mødetidspunkter. 

 

Kl. 19.25-19.35: Indhold til næste møde  

- Budget 2021 

- Peter Behnk/administrationsleder vil deltage 

- Sprogtrappen 

 
Kl. 19.35-19.45: Eventuelt. 

 

    Vi ser frem til at ”mødes” med jer  

      

     Sidse og Lisbeth  

 

 

 

Husk dialogmøde med Thomas Medom 10. december fra kl. 18.00-19.30 eller fra kl. 20.00-21.30. Lisbeth 

sender dagsorden, så snart den foreligger. 

Meld tilbage til Lisbeth, hvis du deltager, så du kan få tilsendt et link.  

 

 
 

 

 



 

 

 

 


